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 J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült:   Domony Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2022.12.08.-án megtartott 

közmeghallgatással egybekötött testületi ülésén. 
 
Helye:  Polgármesteri Hivatal   
  Domony, Fő út 98. 
 
Jelen vannak: jelenléti ív szerint 
 
László Milán polgármester 
Köszönti testületi ülésen megjelent képviselőket megjelent vendégeket. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő képviselőbő 4 fő jelen van.  
Ismerteti a napirendi pontokat, elfogadását kéri. A képviselő-testület tagjai az elhangzottakat 
megtárgyalta, a napirendet 4 igen szavazattal az alábbiak szerint fogadták el. 
 
Napirendi pontok: 
1.) A gyermekétkeztetés – óvodai, iskolai- étkeztetés árainak megtárgyalása 
2.) Hóeltakarításra benyújtott árajánlat megtárgyalása 
3.) Egyebek 
 

1.) NAPIREND 
A gyermekétkeztetés – óvodai, iskolai- étkeztetés árainak megtárgyalása 
 
dr. Barcsai Antal jegyző: 
Az Intézményi gyermekétkeztetést ellátó Börze Gasztro Kft. – az ez évben bekövetkezett ihgen 
jelentős inflációs hatásokra hivatkozással - kezdeményezte az étkezési díj összegét emelni. Az 
emelt díj 2023. január 1-től lehet aktuális. Érdeklődött, környező településeken hasonló árakkal 
működik az étkeztetés. 
 
Zdenkó Pál Güt elnök: 
Érdeklődik, hogy más ételszállítóval lehetőség lenne? 
 
dr. Barcsai Antal jegyző: 
Tavalyi és az azt megelőző év folyamán egy másik vállalkozó látta el a közétkeztetési feladatokat, 
de abszolút nem vált be. A vállalkozóval az étel minősége és mennyisége sem felelt meg, 
folyamatos komoly panaszok érkeztek rá az intézményvezetőktől. A normatívát az önkormányzat 
megkapja a gyermekétkeztetésre. 
 
László Milán polgármester: 
Mivel több kérdés hozzászólás nem érkezet, szavazásra bocsátja a gyermekétkeztetés árainak 
emelésére vonatkozó írásban előzetesen kiküldött - előterjesztést. A képviselő-testület az 
elhangzottakat megtárgyalta és 4 igen egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
42/2022. (XII.08.) sz. ÖKT határozat 
 
Domony Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Börze-Gasztro Kft (2191 Bag, Petőfi tér 4.) 
kérelmét megtárgyalta a 30%-os emelést a gyermekétkeztetési szolgáltatás áraira, elfogadta. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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2.) NAPIREND 
Hóeltakarításra benyújtott árajánlat megtárgyalása 
 
László Milán polgármester: 
Az előző évekhez képest, a hóeltakarítási munkálatok elvégzése mellett plusz készenléti díj is 
szerepel a vállalkozó által adott árajánlatban, 127 eFt összegben. Jelen helyzetben segítséget 
jelenthet, hogy önkormányzatunk ez évben útkarbantartó eszközökre pályázott, amely pályázat 
keretében trektor, sószóró és tolólap is beszerzésre került. Ezekkel az eszközökkel elsősorban a 
mellékutcák szórását tudjuk megoldani. 
Az elmúlt évhez képest a hóeltakarításra bruttó 168 eFt-ot fizetett ki az önkormányzat, idén 4x127 
eFt=508 eFt- ba kerülne ugyanez a szolgáltatás. Ha Domony belterületén saját erőből történne a 
hó eltakarítás megvalósítása, akkor a Domonyvölgy őstelepülés területén Mészáros István vállalná a 
hóeltakarítást készenléti díj összege nélkül. Az üdülőterületen Kovács István a traktorjukkal, 
üzemanyagköltség fejében végezné a munkát, de a tolólapot az önkormányzatnak be kellene szerezi 
részükre! Javasolja elgondolkodni, három géppel az önkormányzat meg tudja oldani a 
hóeltakarítást. 
 
Koczman János alpolgármester: 
A tolólap megvétele, szimpatikus számára. 
 
Zdenkó Pál GÜT elnök: 
Az önkormányzat alapfeladata a hóeltakarítás. Szerződés kötését javasolja Káré Tamás 
vállalkozóval a belterületi rész vonatkozásában. Ett követően a Káré Tamás által benyújtott 
árajánlat ismételt megtárgyalását javasolja. Be kell hívni ismét megbeszélni, átbeszélni a szerződést 
a január 9.-ét követő időszakra, addig pedig le kell szerződni a település ellátása érdekében. 
Domonyvölgyön Mészáros Istvánnal is szerződéskötést javasol, hogy a munka el legyen végezve.  
Az üdülőterületre javasolja a hótoló megvásárlását, ledolgozzák az árát a hótolásssal. Biztosíték 
minden esetben szükséges. 
 
László Milán polgármester: 
Elnapolni javasolja a napirendi pontot! Sofőr alkalmazása is szükséges lesz, ha a saját traktorral 
oldanák meg a hótolást! 
 

szünet 
 

László Milán polgármester: A közmeghallgatás keretében – címszavakban összefoglalva - 
részletes tájékoztatástadott a megjelentek részére az Önkormányzat 2022. évi és az azt 
megelőző évek tevékenységeiről. 
A képviselő-testület, mint önkormányzat működik. A tervek megvalósításáról fog tájékoztatást 
adni. A választási kampány során elhangzott, az építkezésnek van itt az ideje, megkérdezték, hogy 
hogy valósítja meg az építkezést? Pályázatokra lehetőség volt! Felsorolja a pályázatokat. A Magyar 
Falu Program indult, - sok fejlesztés lehetett megvalósítani. Időrendi sorrendben 2019. évtől – 
orvosi eszközök beszerzése, Domonyvölgy-Fenyő utca (bekötő út), művelődési ház felújítása- az 
előző képviselő-testület kezdte el, a befejezést jelen testület végezte el! A 2020. évben óvoda épület 
felújítás, közterületi játszóudvar és közterületi játszótér fejlesztés, járdaépítés, tanya-és 
falugondnoki busz beszerzése, Iskola utcában út aszfaltozás, óvodatető felújítás! 
2021. évben szintén útfelújítás történt, hangosítás a művelődési házba, faluház felújítás keretén 
belül a Hivatal tető felújítása történt, óvodaépület felújítása, járda készítés, traktor a kommunális 
eszközbeszerzés pályázat kereten belül, melynek az elszámolása is megtörtént már!  
Közösségszervezéshez kapcsolódó eszközbeszerzés és közösségszervező bértámogatása, 
óvodaszigetelése megtörtént, közösségi tér felújítás, kisteherautót nyert az önkormányzat- mely 



 3 

még nem érkezett meg. A bölcsőde műszaki átadása, tegnap előtt megtörtént. Domony település 
összesen, 675 Mft összegben nyert pályázatot az elmúlt 3 évben.  
2022. évben történt események: a falu karácsonyfájáról a díszítés lebontása megtörtént, a bölcsőde 
területének rendezése, Domonyvölgyön a híd javítás, Gyopáros Alpár járt itt nálunk, a temető út 
rendbetétele is meglett. A Mindent Domonyért Alapítvány az óvodások részére új, modern ágyakat 
vásárolt, a Tavaszköszöntő rendezvény is szépen lezajlott, a fák pótlása is megtörtént, Erdő utcában 
részút tisztították a területet, ukrajnai rászorultak részére a régi óvodai ágyakat odaadták, árkok 
takarítása is megtörtént, játszótér fejlesztés, a kézilabdások  bálja április 30-án jól sikerült, Bajcsy-
Zsilinszky utcában a járda készítése volt, az önkormányzati géppark részére a patika mögötti 
területet elkészítették, ide féltetőt terveznek, május 20-án a gyermeknapi rendezvény sikeres volt, a 
Trianon emléknap megtartásra került, Bodagfesztivál meg volt tartva, Erdő utcában és az 
Iskolautcában az út aszfaltozása megtörtént, Alkotmány kupa meg volt tartva. Falugondnok 
személye új lett, Kmety Attila személyében, óvodai játszótér játéka vizsgáztatva vannak. Október 6-
án a fáklyás felvonulás volt, a szüreti felvonulás és bál is megtartásra került. Mobil kormányablak 
járt a településen, érdeklődés volt rá. Ultiverseny Pauló Pál János szervezésében november 27.-én 
megtartásra került, Ádventi gyertyagyújtás szép alkalom volt, a művelődési háztól a Bajcsy-
Zsilinszky utcáig elkészült, Mikulásvonat volt itt a gyermekek részére, Zdenkó Pál képviselő a 
dizájn alkotta erre az eseményre, december hónapban minden nap fénykereső csapat járja a falut. 
Hírmondó negyed évente megjelenik. Falukép része a szalmabálák, melyeket Zdenkó Pál képviselő 
öltöztet, köszöni ezt a munkát és az Ádventi koszorú készítését is a főtéren! A bölcsőde területének 
rendezése is történt, bútorok, játékok, berendezések érkeztek, a nyitást 2023. február 1-től tervezték, 
de február 15.-e lesz a lehetséges nyitás időpontja! A bölcsőde működtetésére két lehetőség van, az 
egyik, hogy önálló intézményként működik a másik lehetőség, hogy az Óvoda alá tartozik a 
működése! Önálló intézményként tudják elindítani év közbe! Sok akadály felmerült, de 
mihamarabbi a beindításán dolgoznak! – Továbbá a mobil DOMONY felirat otthonossá teszi a 
falut! – A polgárőrségnek, köszönettel tartozik, a környéken a legtöbb taggal működik, a 
rendőrséggel jó kapcsolatuk. Pályázaton nyerték a például a Dacia Duster autót és eszközöket. 
 
Koczman János alpolgármester: 
„Tisztítsuk meg az országot” pályázaton nyertek térfigyelő kamerát. 
 
László Milán polgármester: 
Szépül a falu! Művelődési házon is változás indult, igény van a használatára! Óvoda bált szervezett, 
mely rendezvény nagyon jól sikerült! Ulti versenyt is az épületben tartották! Három év alatt 
kihoztak a lehetőségekből mindent, amit lehetett. Vargáné Brandtner Ildikó itt működik a 
Művelődési házban, nemezelő, mézeskalács sütés szakkör, valamint december hónapban minden 
nap fénykeresésre indul egy csapat! – Folyamatban van 3,5 tonnás kisteher autó érkezése, amely 
pályázaton nyert az önkormányzat. Az óvoda, hivatal energetikai felújítása fog indulni, korszerű 
fűtéssel működnek majd az intézmények! Át szükséges terveztetni, olcsósítani kell! – 
Üdülőterületei víz ügyével kapcsolatban, két sziget hálózat működik, nyomásérzékeny hálózat van! 
A vízjogi engedélyt elvesztették, nem ivóvízként működik a rendszer! Bonyolult dolog a 
domonyvölgyi vízhálózat! DAKÖV gyűlésen járt a tegnapi nap, egyeztetés történt, a vízjogi 
engedély visszaszerzése miatt, így a DAKÖV működtetheti a rendszert! Lehetőségeket, amiket csak 
lehet kihasználnak! A hivatal és az óvoda épületét egységesíteni próbálják. Sok felajánlást, ötletet, 
segítséget kapnak! Domonyt, magunk építjük magunknak! Köszönjük azok munkáját, akik tesznek 
a településért! – december 17.-én a falu fenyőfájának a díszítése fog történni, 14 órától, díszeket 
lehet hozni mindenkinek! December 20.-án falukarácsonyi rendezvény, Gregor Bernadett 
szereplésével, mindenkit várnak erre a rendezvényre! 
 
Zdenkó Pál GÜT elnök: 
A Fő út, bekötő úttal kapcsolatban, sok levelezés történik az ügyben a Közúttal! A magyar állam 
tulajdona az út, 42. helyen listára került a programba, a magyar közlönyben szerepel a lista! Itt 
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komplex felújítás várható. Domonyvölgy buszmegálló átkelő balesetveszélyes, áttáblázást kérték, 
mely a mai nap megtörtént! 
 
László Milán polgármester: 
Tervekkel kapcsolatban még elmondja, folyamatban van a közvilágítás led-es világításra történő 
kialakítása. Igyekeznek a falunak a legtöbbet tenni! 
 
Fehérvári Imréné lakos: 
Érdeklődik, hogy Domonyvölgyben a Hírmondó újságot vittek? 
 
László Milán polgármester: 
Nem! 
 
Fehérvári Imréné lakos: 
Örül, hogy Domony fejlődik. Traktor van Domonyvölgynekis, dolgozhat az is! 
 
László Milán polgármester: 
Státusz, állásra szükségessé válik, ha a kisteherautó megérkezik, egy fő szükségessé válik! Hótolás 
is megoldandó feladat! 
 
Fehérvári Imréné lakos: 
Domonyvölgyiek köszöni a munkát! 
 
László Milán polgármester: 
Piszke utcát szeretnék rendbe tenni, de a bürokrácia miatt nehéz! 
 
Fehérvári Imréné lakos: 
Gléderezésre, kéri figyeljenek oda Domonyvölgyben! 
 
Pauló Pál János lakos: 
Elmondja, hogy 20 év alatt nem beszélt ennyit polgármester, mert nem volt miről! Gratulál a 
jelenlegi képviselő-testületnek! Köszönettel tartoznak, mint állampolgárok! Családias körben 
vannak jelen a közmeghallgatáson! 
 
Ungi Istvánné lakos: 
A hírmondóban nem jelent meg, hogy közmeghallgatás lesz és a tűzifáról sem! 
 
László Milán polgármester: 
Külföldön tartózkodott, és nem egyeztettek, sajnálja a hiányosságot! 
 
Ungi Istvánné lakos: 
A bekötő útból, mikor lesz valami? 
 
László Milán polgármester: 
2025-ig valósul meg! 
 
Bordi Sándorné lakos: 
A falu alsó részén, mikor lesz járda megcsinálva? 
 
László Milán polgármester: 
Pályáznak mindenre, amire lehetőség nyílik. Ha lesz kiírva pályázat, akkor pályázni fognak járdára! 
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Bordi Sándorné lakos: 
A katolikus templomnál több autó parkol, kéri, hogy vasárnap ne álljanak oda. Kérdése, mennyi 
kutyát lehet tartani egy ingatlanon. 
 
dr. Barcsai Antal jegyző: 
Az ingatlan területétől függ, kutyát lehet tartani, a törvény előírja. 
 
Ezt követően mivel érdemben több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a nyílt 
ülésen történő aktív részvételt megköszönte a Képviselő-testület tagjainak, az ülést bezárja. 
 

K.m.f. 
 
 

László Milán 
polgármester 

dr. Barcsai Antal 
Jegyző

 
 
 

Koczman János 
jegyzőkönyv hitelesítés 

 

Rottenhoffer Henrik 
jegyzőkönyv hitelesítés 

 
 

Jegyzőkönyvvezető 


